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جلسه شورای فنی معاونت بهداشتی با حضور رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه برگزار شد

به گزارش روابط عمومی معاونت بهداشتی ، جلسه شورای فنی با حضور دکتر تنومند ، رئیس دانشکده علوم پزشکی

مراغه ، دکتر مجتهدی ، معاون بهداشتی و همچنین مدیران و مسئولان گروههای کارشناسی ستاد معاونت بهداشتی در

سالن اجتماعات آن معاونت برگزار گردید .

دکتر تنومند در این جلسه با اشاره به تلاشهای بسیار زیاد همکاران حوزه بهداشت در راستای ارتقاء شاخصهای سلامتی ، از تمامی تلاشهای صورت گرفته قدردانی کرد و اقدامات

صورت گرفته را گامی بلند در راستای ارتقاء سلامت مردم شهرستان دانست .

ایشان با اشاره به مشکلات و چالش های حوزه سلامت ، تسلط کارشناسان ستادی بر تمامی فرایندها را به عنوان یک مزیت و عامل پیشرفت برنامه ها ی حوزه سلامت دانسته و

افزایش همکاری های درون بخشی و برون بخشی را به عنوان یکی از عوامل مهم رفع مشکلات و چالش های حوزه بهداشت برشمرد .

رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه در ادامه پیشنهاد تحقیق درباره نقش ادارات و سازمانهای شهرستان مراغه در ارتقاء سلامت شهرستان را مطرح نمود تا با روش علمی امکان

سنجی لازم جهت ارتقاء سلامت شهرستان با تکیه بر ظرفیت های برون سازمانی صورت پذیرد .

دکتر تنومند در ادامه سخنان خود از رفع مشکل راه ورودی آزمایشگاه مرکز بهداشت خبر داد و افزود به زودی مشکل مردم که با تغییر راه ورودی آزمایشگاه مرکز بهداشتی به وجود

آمده است رفع خواهد شد .

در ادامه جلسه دکتر مجتهدی ، معاون بهداشتی دانشکده علوم پزشکی مراغه با اشاره به اهمیت شاخصهای سلامت در توسعه پایدار شهرستان مراغه و کشور ، شناسایی نیازهای

واقعی سلامت مردم را به عنوان یکی از مهمترین اصول مدیریت برشمرد.

ایشان از گروههای کارشناسی خواست تا با تسلط کامل بر فرایند ها ، برنامه ریزی لازم را جهت رفع نیازهای واقعی سلامت مردم با تکیه بر مدیریت علمی و برنامه ریزی دقیق

انجام دهند .

وی با اشاره به اقدامات بسیار مهم صورت گرفته در حوزه بهداشتی ، اتمام پروژه های ناتمام را به عنوان یکی از مهمترین عوامل تسهیل دسترسی مردم به خدمات سلامت برشمرد و

خواستار همکاری سایر بخشهای دانشکده در زمینه تکمیل ساختمان سایر مراکز بهداشتی و پایگاههای سلامت در برخی نقاط پرجمعیت شهرستان مراغه شد تا خدمات سلامت به

راحتی در اختیار مردم قرار گیرد .

در ادامه جلسه گروههای کارشناسی ضمن بیان اقدامات صورت گرفته در گروه مربوطه ، به بیان چالش ها و مشکلات اجرایی برنامه ها و فرایندها پرداخت .
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